



商標註冊證明書  
《商標條例》(第 559 章)  
CERTIFICATE OF REGISTRATION OF TRADE MARK  
Trade Marks Ordinance (Chapter 559)

茲證明下述商標之詳情於今日記入註冊紀錄冊:

*I hereby certify that the Trade Mark with the following particulars has been entered in the register today:*

商標編號: 302464911  
Trade Mark No.:

商標:  
Mark:



商標種類: 一般商標  
Mark Type:

商標描述: 申請人聲稱綠色(R66 G180 B36)及灰色(R133 G133 B133)為商標的多於一個要素。  
Mark Description:

一系列商標: 否  
Series Mark:

擁有人姓名/名稱、  
地址: Green Tech Services Limited  
香港  
Owner(s)' Name, Address: 九龍青山道 476 號  
百佳商業中心 10 樓全層

擁有人的送達地址:  
Owner(s)' Address for Service: Green Tech Services Limited  
香港  
九龍青山道 476 號  
百佳商業中心 10 樓全層

類別及貨品/服務說明:  
Class(es) & Specification(s): 類別 12  
運載工具；陸、空、海用運載裝置。

類別 39  
運輸；商品包裝和貯藏；旅行安排。

類別 42

科學技術服務和與之相關的研究與設計服務；工業分析與研究；計算機硬件與軟件的設計與開發。

卸棄：  
Disclaimer: 不適用

限制：  
Limitation: 不適用

條件：  
Condition: 不適用

其他：  
Others: 不適用

註冊日期：  
Date of Registration: 12.12.2012

聲稱具有優先權的日期：  
Dates of Priority Claimed: 不適用

優先權申請編號：  
Priority Application No.: 不適用

優先權申請的  
國家、地區、地方：  
Country, territory, area of  
Priority Applications: 不適用

日期：2013年6月28日  
Date: 28 June, 2013



商標註冊處處長張錦輝  
Peter K.F. Cheung  
Registrar of Trade Marks

- 註：  
Note:
1. 註冊由上述註冊日期起計為期 10 年。在該期間屆滿時，可再每次續期 10 年。  
Registration is for a period of 10 years beginning on the date of registration. At the end of that period, it may be renewed successively for further periods of 10 years.
  2. 本證明書不可用於法律程序，或用以取得外地註冊。  
This certificate is not for use in legal proceedings or for obtaining registration abroad.
  3. 本商標的擁有權如有改變，或擁有人的姓名/名稱及/或地址/送達地址改變，必須立刻向商標註冊處處長申請更改註冊。  
Upon any change of ownership of this trade mark, or change of name and/or address /address for service of the registered owner, application should AT ONCE be made to the Registrar of Trade Marks to register the change.